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Hei Yvonne, 

 

Et innspill fra oss her i VSO ift høringen av den nye strategiske kulturplan. 

 

Styret i Vestfold Symfoniorkester (VSO) er forundret og skuffet over at VSO ikke er nevnt i denne planen med 

et eneste ord. Orkestret feirer i år sitt 55 års jubileum og har det meste av denne perioden vært fylkets lokomotiv 

og selve drivkraften innen den klassiske sjangeren. Orkestret har i de siste årene hatt en betydelig utvikling og 

regnes i dag blant de beste amatørsymfoniorkestre i landet, kanskje det aller beste. 

Vi håper og tror at dette er en ren forglemmelse fra administrasjonen i det nye fylkets side og ikke en bevisst 

utelatelse. 

Vi ønsker at det i planen kommer klart fram at det nye fylket ser på VSO som et satsningsområde hvor det 

fortsatt støttes opp om orkestret både kunstnerisk og økonomisk i en slik grad at det gir grunnlag for videre 

utvikling. 

 

De beste hilsner fra styret i VSO 

 

Tom Huseby 

Styreleder 
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